产品停产通知-MEMS Microphone S18OB381-028

PRODUCT DISCONTINUATION NOTIFICATION- MEMS Microphone S180B381-028

尊敬的客户和合作伙伴:

本函通知, 歌尔微电子公司自 2025 年 2 月 1 日 ("生命周期终止日") 起将不再提供 MEMS Microphone S18OB381-028, 感谢各位对我司产品和服务的支持

Dear customers and partners

This letter is to inform you that Goermicro will no longer provide MEMS Microphone S18OB381-028 from February 1, 2025 ("End of Life Cycle Date"). Thank you for your support of our products and services.

时间点/TIMELINE

■ Last time buy date

需 2024 年 12 月 15 日前传递销售预测, 2025 年 2 月 1 日前下发完 last time buy order

FCST need to be released before December 15, 2024, and last time buy orders need to be issued before February 1, 2025

(这个日期是向歌尔微电子下订单的最后日期。所有在指定日期之前及包括日期在内的订单将被接受。所有在此日期之后的订单将不被接受,您必须直接切换到替代订单

This date represents the last opportunity to place an order with Goermicro. All orders placed before and including the specified date will be accepted. All orders placed after this date will not be accepted, you will have to switch directly to the substitute product.)

■ Last time delivery date

2025年2月1日/February 1, 2025

(在此日期之后,指定的停产产品将不再发货

After this date, the specified discontinued products will no longer be shipped.

■ End of maintenance

以产品质保日期为准/Based on the product warranty date

(在此日期之后,将不再对产品进行任何维护或修理

Any maintenance or repair of the product no matter HW or SW will not be performed anymore after this date.

■ End of support

(在支持日期结束时,将不再提供该产品的所有支持。这包括,但不限于,为合作伙伴或客户提供现场技术问题的即时支持。

Goermicro

Goermicro
At the end of support date, all support of the product is no longer available. This includes, but is not limited to
immediate support to the partner or customer for technical issues in the field.